
Ardre Sockenförening  
 
Protokoll styrelsemöte 1 juni 2023 hos Agneta. 
 
Närvarande: Frank Gubert, Tomas Carlsson, Ida Junker, Lars Olsson, Jan-Olof Hasselborn, 
Karin Pettersson, Agneta Dahlberg. 
Förhinder: Jan-Peter Tingström. 
 

1) Föregående protokoll godkändes, mötesdatum ändrat,  
uppföljning av att göra-punkter. 

 
      2) Avstämning från kommittéerna 
 

Bevara vårda 
• Änget: Fagningen är genomförd. Janne ska köra bort högarna eftersom det är 

eldningsförbud. Tomas kollar med honom om försiktighet pga blomningen.  
• Arkivet: Ida tar med en förfrågan i nästa utskick om någon har en laptop med usb 

och cd-läsare som den kan skänka till föreningen. 
• Ardrekistan Invigning 1/8 kl 19 i kyrkan. Eva Sjöstrand medverkar med musik. 

Andreas (och Ove) är ansvariga för programmet. Vi har fått ekonomiskt stöd från 
DBW, Hembygdsförbundet och Kyrkliga syföreningen.  

• Petsarvebastun och Under Klinten-stigen. Vi ordnar en träff med grillning vid 
Petsarvebastun och diskussion om röjning Under klinten (Kärleksstigen) samt 
underhåll av Petsarvebastun. Ta med eget att grilla. Lasse och Tomas ansvariga.  
 

Såidet 
• Oklart om det kommer att gå att tända i juli pga torkan. Priset på tjäran höjs från 150 

kr litern till 200 kr, för tjärvatten höjs det från 100kr litern till 125 kr.  
Medlemmar i Sockenföreningen har företräde till köp.  
 

Bygdegårdskommitten  
• Tidsplanen för den nya toaletten verkar hålla. Ska vi ha någon sorts 

invigningsceremoni till midsommar?  
• Förberedelser för midsommarfirandet diskuterades.  
• Möte om bastun genomfört. Frank har beställt en fläkt till bastun.  

 
Evenemangskommitten 
• 15/6 kl 19 möte på Bygdegården för alla som vill vara med och organisera 

midsommarfirandet. Ansv: Karin.  
• Grillkväll vid Petsarvebastun 13 el 14/7. Ansv: Lasse och Tomas. 
• Informationsmöte Austerland 18/7. Frank kollar datumet.  
• Ardrekistan invigning 1/8 kl 19 i kyrkan. Ansv: Andreas och Ove.  
• Per Widerström, arkeolog 14 el 15/8 kl 18, samling? Ansv: Tomas  
• Calle Brobäck om Ardre, 12/9 kl 19. Ansv: Tomas 
• Berättarföreställning med Fabula 29/8 kl 19. Ansv: Ida 
• Höstpub 28/10 kl 19.  
• Malning Bringsarvekvarnen, Ida hör med Ove om det är möjligt. 
• Kommande evenemang: Lucia, Julgröt 

 
Framtids- & utvecklingskommittén 
• Nygarn Utveckling (Austerland Energigemenskap) planerar en större solcellspark 

som man kan köpa in sig i. Vår intresseanmälan är inlämnad.  
 



3) Ekonomi, avstämning av antal medlemmar som betalat årsavgiften. 
Gicks inte igenom denna gång.  

 
4) Nyinflyttade 

Inga nyinflyttade. 
 
5) Inkomna skrivelser 

Inga inkomna skrivelser. 
 
6) Övriga frågor 

Hemsidan Det behövs förklaringar till filmerna på hemsidan. Lasse skriver förslag.  
 
7) Nästa möte 

31 augusti  kl 19 hos Agneta. 
 
8) Att göra 

Janne: Ta bort högarna i änget. 
Tomas: Kolla med Janne angående blomningen just nu.  
Ida: Fråga om lap-top i nästa utskick. 
Lasse: Texter till filmerna hemsidan.  
Lasse :  Beställ 10 ex ytterligare av ” Från Gutabygd ” 
 
Enligt tidigare beslut:  
Frank: Underhållsplan för Bygdegården, kolla hur Simons dokumentation kan överföras, 
sätta upp nya skyltarna tillsammans med Ove. 
Agneta: Underhåll träskyltarna. 
Tomas: Underhåll träskyltarna. 
Ida: Underhåll träskyltarna 
  

 
Tack för kaffet, Agneta! 
 
 

 

_________________________         _________________________        
Frank Gubert ordf.                        Vid protokollet: Ida Junker sekr.
   

 


